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Ints – Sveiki! Man ir jautājums par k

Sveiki! Man ir jautājums par ko neviens nerunā. Nedaudz vairāk kā gadu atpakaļ aizvērās
naktsklubs Katrīnbāde. Laikam nevienam nav noslēpums, ka naktsklubs pievilināja tūristus
no visas latvijas un ne tikai latvijas. Ir pazaudēti daudz iebraucēju, tūristu, līdz ar to nauda
arī aizlaista vējā. Vietējie jaunieši klaiņo pa ielām un mežiem. Ir viens bārs saulkrastos,
kur normāls cilvēks nesper kāju. Spēļu zāle kur saprātīgs cilvēks nesper kāju. Vai tiešām
tas ir tikai uzņēmēju jautājums? Paldies par atbildi.


